

Title (en)

Packaging container.

Title (de)

Verpackungsbehältnis.

Title (fr)

Récipient d'emballage.

Publication

EP 0383235 A1 19900822 (DE)

Application

EP 90102720 A 19900212

Priority

DE 8901655 U 19890214

Abstract (en)

The packaging container made of plastic has a beaker body (1) which has a filling opening and whose shell surface has an essentially rotationally symmetrical, tapering shape in a region originating from the filling opening. The filling opening can be closed by a lid element (6) which is situated in the position of use of the container on the bottom of the latter. An outlet device is situated on a removal side facing away from the bottom side. The beaker body (1) has recesses (3) on both sides of a longitudinal centre plane (E). Provided on the removal side is an elongate end region (8), in which there is at least one opening (11 or 12) which is surrounded by a resting surface (13 or 14) and is tightly covered by a detachably fixed closure member (10). <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Verpackungsbehältnis aus Kunststoff hat einen eine Füllöffnung aufweisenden Becherkörper (1), dessen Mantelfläche in einem von der Füllöffnung ausgehenden Bereich eine im wesentlichen rotationssymmetrische, sich verjüngende Form aufweist. Die Füllöffnung ist durch ein Deckelelement (6) verschließbar, das sich in Gebrauchsposition des Behältnisses am Boden desselben befindet. An einer der Bodenseite abgewandten Entnahmeseite befindet sich eine Auslaßvorrichtung. Der Becherkörper (1) weist auf beiden Seiten einer Mittellängsebene (E) Einbuchtungen (3) auf. Auf der Entnahmeseite ist ein langer Stirnbereich (8) vorhanden, in dem sich wenigstens eine von einer Auflagefläche (13 bzw. 14) umgebene Öffnung (11 bzw. 12) befindet, die mit einem lösbar festgelegten Verschlußorgan (10) dicht abgedeckt ist.

IPC 1-7

B65D 1/26; B65D 17/50; B65D 85/80

IPC 8 full level

B65D 1/26 (2006.01); B65D 17/50 (2006.01); B65D 85/80 (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65D 17/502 (2013.01 - EP US); B65D 85/80 (2013.01 - EP); B65D 2517/0013 (2013.01 - EP); B65D 2517/0089 (2013.01 - EP); B65D 2517/0094 (2013.01 - EP); B65D 2517/5032 (2013.01 - EP); B65D 2517/5037 (2013.01 - EP); B65D 2517/5083 (2013.01 - EP)

Citation (search report)

- [Y] EP 0147725 A2 19850710 - NOVOPLAST VERPACK GMBH & CO KG [DE]
- [Y] US 3292828 A 19661220 - ROBERT STUART
- [A] DE 3337456 A1 19850502 - SUEDMILCH AG [DE]
- [A] DE 2300383 A1 19740718 - WAGNER HEINRICH
- [A] DE 1786288 B2 19730426

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0383235 A1 19900822; EP 0383235 B1 19930414; AT E88152 T1 19930415; DE 59001180 D1 19930519; DE 8901655 U1 19890406

DOCDB simple family (application)

EP 90102720 A 19900212; AT 90102720 T 19900212; DE 59001180 T 19900212; DE 8901655 U 19890214